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Godkjenning av innkalling og saksliste Godkjent. 

Godkjenning av protokoll Godkjent. 

Saker til behandling 

1/24 Årsmelding for 2023 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Malvik kirkelige fellesråd 09.04.2024 1/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Det vises til vedlagte Årsmelding for Malvik kirkelige fellesråd for året 2023. 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Årsmelding for 2023 for Malvik kirkelige fellesråd godkjennes. 
 
 

Vedtak  

Årsmelding for 2023 for Malvik kirkelige fellesråd godkjennes. 

 

 

 

 

2/24 Årsregnskap for 2023 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 
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Saksorientering 
Regnskapet for 2023 følger vedlagt. 
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Årsresultatet viser et budsjettavvik på kr. 575.677 i drift og kr. 31.614 i investering. Dette skal ifølge 

forskrift strykes av budsjettert bruk av disposisjonsfond. Disposisjonsfondet har gått ned med kr. 

1.263.291. 

Det var budsjettert med et stort bruk av disposisjonsfondet dette året i forbindelse med maling av 

begge kirker utvendig. 

I tillegg var det budsjettert inn til avdrag for nytt orgel i Hommelvik kirke. 

For lavt anslag i budsjettet i forhold til forfalte festeavgifter, medførte en økning i inntekt på 

kr. 426.000 i årsregnskapet. Refusjon av sykelønn er kr. 84.000 høyere enn budsjettert. Total 

kostnad på maling av kirkene ble kr. 220.000 lavere enn budsjettert. Renteinntekter ble høyere 

enn budsjettert, med kr. 133.000. 

Pensjonskostnadene økte mye dette året. 180.000 mer enn budsjettert. 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Årsregnskapet for Malvik kirkelige fellesråd for 2023 godkjennes. 

 
 

Vedtak  

Årsregnskapet for Malvik kirkelige fellesråd for 2023 godkjennes. 
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Saksorientering 
Økonomiplan for 2025 - 2028 ligger vedlagt. 
 
Den viser at vi har et klart behov for mer midler på flere områder. 
De store investeringene som kommer i nær fremtid, er: 

Orgel i Hommelvik kirke. 
Utredning og planarbeid i forbindelse med utvidelse av Malvik kirkegård og oppstart i 
Solbakken. 
Realisering av utvidelse eller oppstart av ny gravplass. 
 

Det vil være behov for økning i det årlige rammetilskuddet. 
Vi skal inn i nye kontorlokaler, som koster mer enn det vi har i dag. 
Vi har hatt økte kostnader på personal og vil på sikt trenge mer ressurser. 
Vi har store investeringer som må belånes og da får vi økte kostnader på renter og avdrag. 
Alle varer og tjenester har økt i pris langt mer enn tidligere. 

 



 4  

 
Forslag til vedtak 
 
Økonomiplanen for perioden 2025 - 2028 vedtas. 
 
 

Vedtak  

Økonomiplanen for perioden 2025 - 2028 vedtas. 
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Saksorientering 
Vi har i en del år sendt faktura til alle konfirmanter (foreldre) for å dekke deler av kostnadene for 
konfirmasjonstiden.  
Vi har da sendt faktura på kr. 2000 til alle. Leiroppholdet er en vesentlig kostnad i forbindelse med 
konfirmasjonstiden.  
I tillegg, så er det noe bevertning på samlingene, konfirmantene får bibel og de får et 
konfirmasjonsbilde. 
Sist år var kostnaden for leir kr. 2.600 pr. konfirmant. Når vi tar betaling av alle konfirmantene, så 
strider det mot tanken om at konfirmasjon i kirken ikke bør medføre en kostnad. Selv om det er 
ønskelig at alle er med på leir, så er det frivillig og det blir vanskelig å fakturere alle konfirmanter likt. 
Noen reagerer også på dette og det er forståelig. 
Det er vanskelig å forsvare faktura på en aktivitet som ikke er benyttet av konfirmanten. 
  
I Stjørdal har de lagt seg på en praksis hvor de fakturerer for kostnadene til leir for de som er med på 
det. De andre får ikke faktura. Andre steder har de en påmeldingskostnad på noen hundre kroner til 
alle og leirkostnad i tillegg. 
I henhold til Prisopplysningsforskriften, har vi som næringsdrivende en plikt til å synliggjøre hva det 
betales for. 

§ 10.Opplysningspliktens innhold 

"Den næringsdrivende skal opplyse om de fullstendige prisene på de tjenestene som tilbys." 

  
Med bakgrunn i dette, bør vi gå over til en bedre synliggjøring av pris i forhold til varer og tjenester 
konfirmantene får. Dersom det skal deles ut bibel til alle konfirmanter, så kan det kanskje være noe 
som blir dekt av soknene, som samler inn kollekter til eget arbeid. Eventuelt, så kan vi fakturere et 
lite beløp til alle, som gjelder kostnader for konfirmasjonstiden og et tillegg for leiropphold til de som 
skal være med på det. 
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Forslag til vedtak 
 
Vi sender faktura for leiroppholdet til alle konfirmanter som er med på leir. De som ikke får til å være 
med på leir av ulike årsaker, får ingen faktura for konfirmasjonstiden. Det anbefales at det tas opp ett 
offer til konfirmantarbeidet i en gudstjeneste, som kan gå til konfirmantarbeid, eller spesifikt til bibel 
til konfirmantene. 

 
Møtebehandling 

I møtet ble det argumentert for at det er viktig å prøve å få med flest mulig på leir, da det er en viktig 
del av konfirmasjonstiden. Derfor var det ønske om å ha en mindre prisforskjell mellom de som vil på 
leir og de som ikke kan.  
Det er kanskje bedre at alle betaler en fast, lav pris for konfirmasjonstiden og at de som skal på leir 
faktureres for en litt sponset pris for leiroppholdet. 
 

Vedtak  

Vi sender faktura til alle konfirmanter. Alle betaler kr. 500,- som dekker konfirmanttiden, med 
materiell, bilde, bibel og diverse. De som skal på leir, får et tillegg på fakturaen på kr. 2.000,- som 
dekker deler av kostnaden for leiroppholdet. 
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Saksorientering 
Hommelvik Menighetsråd anbefalte i 2021 fellesrådet om å opprette en orgelgruppe for anskaffelse 
av orgel til Hommelvik kirke. 
Det ble anbefalt at gruppen skulle ha følgende sammensetning: 

a. En fra Fellesrådet 
b. En fra Hommelvik menighetsråd 
c. Kirkeverge 
d. Innleid konsulent med nødvendig kompetanse 
e. Kantor 

Dette skulle være en gruppe for å følge opp rundt det administrative i prosessen med anbud, 
innhenting av tilbud, vurdere de tilbud som kom inn og anbefale leverandør og orgel før Fellesrådet 
gjorde vedtak om anskaffelse. 
Fellesrådet gjorde vedtak i saken i trå med forslag fra menighetsrådet. Orgelgruppen har bestått av 
Øystein Sneisen (menighetsrådet), Knut Arne Mørreaunet (fellesrådet), Kantor Lena Fisher, Konsulent 
Kristin Eek og Kirkeverge. 
  
Nå er det skrevet kontrakt med orgelbygger og prosessen er i gang, men det er fortsatt behov for å 
ha denne orgelgruppen for å følge opp prosessen fremover. Så har det nå vært et nytt kirkevalg, og 
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det har medført endringer i menighetsråd og fellesråd. Det nye menighetsrådet har gjort et vedtak 
om at Knut Arne Mørreaunet fortsetter i orgelgruppen fra menighetsrådet. Han er også leder i 
fellesrådet og da er fellesrådet også representert. Så har det vært et ønske om at Øystein Sneisen 
også kan fortsette slik at gruppen i sin helhet fortsetter som før. Øystein Sneisen er forespurt om 
dette og har sagt seg villig til å bli med videre. Dette er positivt i forhold til kontinuitet. 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Orgelgruppen fortsetter med samme medlemmer som tidligere og følger opp fram til orgelet er på 
plass i siste halvdel av 2026. 

 
 

Vedtak  

Orgelgruppen fortsetter med samme medlemmer som tidligere og følger opp fram til orgelet er på 
plass i siste halvdel av 2026. 

 

 

 

 
Orienteringssaker 
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Saksorientering 
Kontorlokale og fremdrift 

Byggingen av nytt bygg på Sjøsiden i Hommelvik ble startet i vinter. Grunnarbeidene er i gang 
og vi regner med at det vil bli en flytting til nye lokaler i løpet av sommeren 2025. 

  
Overgang til Kirkepartner lokalt skrivebord 

Kirkepartner er vår leverandør av datatjenester i forhold til server og lagringstjenester. 
Omtrent halvparten av alle kirkelige fellesråd er med der og hele Den Norske Kirke. Vi gikk over 
til Kirkepartner i 2018. Vi logger oss på gjennom et virtuelt skrivebord. Nettverket blir fortsatt 
driftet av IT-avdelingen i Malvik kommune. De siste årene, har Kirkepartner gått over til å bruke 
skyen til Microsoft som lagringsplass og har derfor planer om å legge ned egne servere i løpet 
av året. Det har vært en prosess med å flytte alle bort fra det virtuelle skrivebordet og over til 
en direkte kobling mot Microsoft. Vi går over til dette i løpet av høsten. Kirkepartner vil da gå 
over til å bli leverandør av sikkerhet, service og support. 
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Uttreden av samarbeidet med Malvik kommune vedrørende IT-hjelp og nettverk. 
Når vi går over til lokalt skrivebord gjennom Kirkepartner, vil dette medføre at vi ikke lenger 
kan være på nettet til Malvik kommune.  Da vil Kirkepartner ta over kontrollen av våre 
maskiner og vi er da fullt inne i Den norske kirke. 
IT-avdelingen i kommunen har lovet å hjelpe oss med nettverk fram til vi flytter i 2025. Etter 
det, må vi stå for eget nettverk og internettforbindelse. 

  
Personalsituasjonen 

I 2024 har personalsituasjonen vært stabil og vi er fulltallig og har god drift. Det ser ut til å være 
godt samarbeid og det gjennomføres mange flotte arrangement med bra besøk. I uke 10 
gjorde NRK opptak av 3 påskegudstjenester i Hommelvik kirke. Alle ansatte og mange frivillige 
har bidratt til at dette ble flotte gudstjenester som har høstet mange gode tilbakemeldinger.  

  
Kirkekunst i Malvik kirke 
  

Vi søkte Riksantikvaren om midler til konservering av kirkekunst i Malvik kirke på grunnlag av 
pristilbud fra NIKU. 
Nå fikk vi svar fra Riksantikvaren. 
Begrunnelse for tildeling: 
Malvik kirke er en trekirke oppført i 1846. I 2022 ble det utført en tilstandsundersøkelse av et 
utvalg av kirkens inventar. Altertavlen fra 1673 og to malerier fra 1700-tallet ble vurdert til å ha 
tilstandsgrad 3, og det søkes om tilskudd til videre undersøkelser, behandlingstester og 
konservering av disse tre gjenstandene.  
Riksantikvaren anser behandlingen som nødvendig for å sikre gjenstandene og gir derfor et 
tilsagn for 2025 på 1 343 305 kroner.  
  
Vi har da fått tilsagn på hele beløpet i henhold til prisoverslag. Vi må allikevel sørge for stillas 
og eventuelle tilleggsarbeid i kirken. 
Vi søkt Biskopen om godkjenning av tiltaket og det er godkjent. 
Vi har vært i kontakt med NIKU i forbindelse med oppstart og de kommer tilbake til det. Det er 
ikke sikkert at det skjer før i 2025. 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Orienteringene tas til etterretning.  
 
 

Vedtak  

Orienteringene tas til etterretning. 
 

 

 

 

 
Eventuelt Det var ingen saker til eventuelt. 


